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Emocje rosną. Już tylko trzy dni dzielą nas od 137-ej ligowej bitwy o Rzym.

W związku z meczem, w mediach pojawia się oczywiście wiele ciekawych

komentarzy. Jeden z nich pozostawił w wywiadzie dla imperoromanista.it,

komentator Mediaset Premium, Carlo Zampa.

 

Jakie będą te derby?

- Nigdy nie robię prognoz, a szczególnie jeśli chodzi o derby. Oczywiście, mam

nadzieję, że będą pozytywne dla Romy. Z pewnością dla Giallorossich jak i dla

kibiców będzie to mocny mecz. Mam jedynie nadzieję, że będą to poprawnie

prowadzone derby.

 

Kto będzie bohaterem derbów?

- Chciałbym, aby był to De Rossi, zasługuje na to, ponadto prawdopodobnie nie

będzie Il Capitano. Myślę również, że Pjanić może zagrać dobrze i stać się graczem

meczu.

 

Kto jest bardziej gotowy do derbów, Reja czy Luis Enrique?

- Zależy od tego, co masz na myśli przez "gotowy". Jeśli chodzi o przygotowanie,

mam nadzieję, że Reja jest przygotowany tak jak przy ostatnich czterech razach! 

Jeśli chodzi o Luisa Enrique, mam nadzieję, że będzie przygotowany, oczywiście, jest

niemożliwym, że zrozumie natychmiast w stu procentach ile ten mecz znaczy w

Rzymie, nawet jeśli przybył z Barcy, gdzie wszystko wokół jest również ważne;

jednak to normalne. My wiemy o co chodzi, podobnie jak wiedzą zawodnicy,

zwłaszcza weterani i myślę, że mają możliwość to wytłumaczyć.

 

Którego zawodnika wybrałbyś w Lazio?

- Z pewnością Klose, może być niebezpieczny. Mówią, że jego występ jest niepewny,

jednak moim zdaniem zagra.

 

Które derby wspominasz najchętniej, a o których chciałbyś zapomnieć?

- Które wspominam najlepiej to te, w których wygrywała Roma. W szczególności te
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5-1 z czterema golami Montelli i jednym Tottiego. Następnie te z 1998 roku,

zakończone wynikiem 3-3, z pewnością jedne z najpiękniejszych derbów, jak

również z najgorszych, gdyż powinniśmy byli wygrać, a skończyło się na remisie.

Jednakże wspominam je, gdyż był to bardzo intensywny mecz. Derby, które

przegraliśmy usunąłem automatycznie z pamięci.
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